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Des de l’Associació de Veïns del Centre volem expressar la 
nostra indignació en relació a les destrosses que els 
responsables  de la Fira Immobiliària, varen ocasionar a la 
nostra rambla de Badalona. 
És molt trist que un passeig de tots els badalonins, acabat 
de reformar després de més de vint anys de mantenir-se 
absolutament digne, pugui ser destrossat pel vandalisme 
d’alguns i tolerat per part de l’Ajuntament. 
La Rambla ha estat escenari de moltes fires i actuacions, 
correfocs, etc i MAI havia estat necessari fer forats que 
després, en el dia d’avui, no han estat arreglats de forma 
digna. 
 
Exigim: 
Que l’Ajuntament garanteixi la reparació digna dels estralls 
fets a la rambla. 
En una situació de crisi, no hem de fer obres especials. La 
nostra obligació és fer un manteniment digne i en aquesta 
situació, malmetre l’obre pública – que és de tots- mereix  
la penalització màxima possible als seus responsables 
 
Molt atentament 
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